
Zápis
                          z veřejného zasedání Zastupitelstva města Mšena č. 15
                                                 konaného dne 11.11.2024

Přítomní: Jiří Guttenberg st., Petr Jizba, Jiří Říha, Renata Zabilanská, Květuše Živná,
Jiří Guttenberg ml., Václav Háze, Mgr. David Hanzl, Tomáš Uher, Mgr. Marcela Prieložná, 
Alena Oupická, Jan Krúpa
Omluveni:  Václav Novák, Ing. Martin Mach, Ing. Jaromír Flígl

Zasedání Zastupitelstva města Mšena bylo zahájeno v 17:05 hodin starostou města 
Jiřím Guttenbergem, který upozornil, že ze zasedání zastupitelstva je pořizován zvukový 
záznam a konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 zákona
o obcích byla na úřední desce Městského úřadu Mšeno zveřejněna v souladu se zákonem 
po dobu nejméně 7 (resp. 10) dní. Současně byla zveřejněna na elektronické úřední desce. 
Pan starosta konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva(12),
zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích), a že zápis
z minulého zasedání byl ověřen a vyvěšen. K zápisu nebyly vzneseny žádné další námitky 
a připomínky.

Určení ověřovatelů zápisu:
Jiří Říha, Alena Oupická

Určení zapisovatele:
Iva Dohnalíková, DiS

Schválení programu:
Pan starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou 
členům zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 
Následně se zeptal, zda má někdo k návrhu programu připomínky.
Nikdo z přítomných neměl k programu námitky ani návrh na doplnění, pan starosta dal
o předloženém návrhu programu hlasovat.

Návrh programu:

1.   Rozpočtová opatření města na rok 2024
2.   Seznámení s návrhem rozpočtu města na rok 2025
3.   Poskytnutí finančního daru obcím postižených povodněmi
4.   Seznámení s návrhem OZV města Mšena o zákazu požívání alkoholických nápojů
      na veřejných prostranstvích
5.   Aktualizace Strategického plánu rozvoje města Mšena pro roky 2020 - 2025
6.   Územní studie „Mšeno - Na Klůčku“ (diskuse k předloženému materiálu)
7.   Termíny zasedání Zastupitelstva města Mšena v roce 2025
8.   Různé, informace, diskuse
9.   Závěr

Hlasování:
pro 12, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno
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1. Rozpočtová opatření města na rok 2024

Zastupitelům bylo předloženo rozpočtové opatření č. 6, které schválila rada města dne 
11.9.2024, rozpočtové opatření č. 7 schválené radou města dne 30.9.2024 a rozpočtové 
opatření č. 8 schválené radou města dne 30.10.2024.
 
U  snesení č. 1/15/2024

ZM bere na vědomí rozpočtové opatření č. 6 rozpočtu města na rok 2024, schválené
Radou města Mšena usnesením č. 1/40/2024 dne 11.09.2024 na základě pověření ZM,
které bylo schváleno dne 21.11.2022 usnesením č. 8/2/2022. 
ZM bere na vědomí rozpočtové opatření č. 7 rozpočtu města na rok 2024, schválené
Radou města Mšena usnesením č. 1/41/2024 dne 30.09.2024 na základě pověření ZM,
které bylo schváleno dne 21.11.2022 usnesením č. 8/2/2022. 
ZM bere na vědomí rozpočtové opatření č. 8 rozpočtu města na rok 2024, schválené
Radou města Mšena usnesením č. 1/43/2024 dne 30.10.2024 na základě pověření ZM,
které bylo schváleno dne 21.11.2022 usnesením č. 8/2/2022. 

Hlasování:
pro 12, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno

2. Seznámení s návrhem rozpočtu města na rok 2025

Zastupitelům byla předložena k diskuzi pracovní verze návrhu rozpočtu města na rok 2024. 
Do rozpočtu byly zapracovány ušetřené finance z předešlých let ve výši 4.163.151,- Kč,
které jsou použité na investiční akce města. Rozpočet je navržen schodkový.
Pan Guttenberg ml. – souhlasí s tím, že by město mělo financovat, s návrhem rozpočtu 
nemá problém, nesouhlasí s některými částkami.
Pan starosta – samotné schvalování rozpočtu bude na veřejném zasedání dne 16.12.2024.

3. Poskytnutí finančního daru obcím postižených povodněmi

Sdružení místních samospráv ČR spustilo iniciativu na podporu obcí zasažených zářijovými 
povodněmi. Prostřednictvím transparentního účtu mohou členské obce přispívat finančními 
dary, přičemž SMS ČR zajistí veškerou administrativu spojenou s darem. O rozdělení 
poskytnutých prostředků rozhodne Rada SMS ČR na základě místní znalosti svých krajských 
předsednictev, zohlední přitom zejména rozsah škod v daných obcích. Obce budou moct
s financemi nakládat tak, jak budou aktuálně potřebovat.  

Usnesení č. 2/15/2024

ZM schvaluje poskytnoutí finanční daru obcím postižených povodněmi ve výši 500.000 Kč 
prostřednictvím transparentního účtu Sdružení místních samospráv ČR.

Hlasování:
pro 12, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno
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4.   Seznámení s návrhem OZV města Mšena o zákazu požívání alkoholických nápojů
na veřejných prostranstvích

Pan starosta seznámil přítomné s návrhem OZV o zákazu požívání alkoholických nápojů
na veřejných prostranstvích města. Cílem této vyhlášky je přispět k ochraně veřejného 
pořádku, dobrých mravů, bezpečnosti ve městě a k zajištění mravního vývoje dětí
a mladistvých v rámci zabezpečení místních záležitostí veřejného pořádku,
a to prostřednictvím zákazu požívání alkoholických nápojů na veřejných prostranstvích. 
Zároveň pan starosta konstatuje, že v případě její přijetí bude velmi obtížná její vymahatelnost.
Pan Uher je rád, že se město touto problematikou zabývá. Navrhuje do této vyhlášky vsunout 
otázku znečišťování veřejných prostranstvích, které se jemu jeví jako horší než popíjení 
alkoholu.
Pan Guttenberg ml. – myslí si, že vyhláška moc nepomůže, ale v zásadě není proti.
Paní Oupická poukazuje na občany, kteří se zdržují ve skalním bytě. Myslí si, že by se jim 
mělo nějakým způsobem pomoci.
Paní Šestáková odpovídá, že ona, z pozice sociální práce, s tímto občanem mluvila, nabízela 
mu různé možnosti, od práce až po bydlení, ale z jeho strany nebyl zájem. 
Pan Uher- je nějaká možnost je ze skalního bytu vykázat?
Pan Háze – neustále jim likvidovat to, co tam mají.
Pan starosta – úklid zajistí technické služby.

5. Aktualizace Strategického plánu rozvoje města Mšena pro roky 2020 - 2025

Z důvodu podání žádosti o dotaci na rekonstrukci rozvodů vody a kanalizace v ZŠ Mšeno
je nutné tuto akci zakomponovat do Strategického plánu rozvoje města Mšena.

U  snesení č. 3/15/2024

ZM schvaluje aktualizaci Strategického plánu rozvoje města Mšena pro roky 2020 – 2025
v oblasti  A.2.3.5. - rekonstrukce rozvodů vody a kanalizace v Základní škole Mšeno, p. o..

Hlasování:
pro 12, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno

6.   Územní studie „Mšeno - Na Klůčku“
Pan starosta představil přítomným vizualizaci projektu Na Klůčku, kde mohli přítomní vidět 
rozmístění parcel a náhled budoucí možné zástavby. Město si podmínilo regulaci počtu 
nadpodlaží, a to pouze na jedno, plus obytné podkroví. Výška domů by měla být maximálně
9 metrů. V rozpočtu města na rok 2025 je počítáno s výdaji na projektovou dokumentaci
na infrastrukturu. Možné bude už i rozparcelování na jednotlivé parcely.
Pan Štětina – zdá se mu přísná regulace týkající se výšky domů. Nevidí důvod, proč by domy 
nemohly být dvoupodlažní.
Pan starosta – jedná se o svažitý terén, dvě podlaží by narušily celkový výhled.
Pan Guttenberg ml. – souhlasí s panem starostou, v současné době již není trend vysokých 
domů.
Paní Šestáková se ptá, zda bude dostatečná kapacita ČOV, MŠ a ZŠ po výstavbě
a nastěhování nových občanů.
Pan starosta – kapacita ČOV je určitě dostatečná. Nárůst do MŠ a ZŠ by neměl být tak 
dramatický. Školy by měly být vyhrazeny přednostně pro občany Mšena.
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7.  Termíny zasedání Zastupitelstva města Mšena v roce 2025

ZM bere na vědomí termíny zasedání Zastupitelstva města Mšena v roce 2025, a to:
17.2, 14.4., 16.6., 8.9., 10.11., 15.12..

8.  Různé, informace, diskuse

Poděkování paní ředitelky základní školy vedení města, radě a zastupitelům
Pan starosta přečetl poděkování paní ředitelky ZŠ, ve kterém paní ředitelka děkuje 
především za opravu povrchu hřiště za ZŠ, vybudování autobusové zastávky a poskytnutí 
bytu novému pedagogovi. Pan starosta naopak děkuje paní ředitelce za vedení školy,
za velmi dobré výsledky při inspekci ČŠI, která proběhla v ZŠ v minulých dnech. 
Paní místostarostka se přidává a seznamuje přítomné s výsledky proběhlé inspekce,
děkuje všem pedagogům i nepedagogům za odvedenou práci.
Dále pan starosta informuje o provedeném vrtu na koupališti. Studna je již hotová,
proběhne zkouška, její vydatnost je 50 m3 za den.
Dokončuje se kanalizace na koupališti.
Kulturní akce ve městě – kladné ohlasy. Pan starosta děkuje pořadatelům kulturních akcí.
Parkoviště u zdravotního střediska – komplikace s pískovcovými štukami. Firma,
která měla štuky dodat, byla při zářijových povodních vyplavena.
30.11.2024 proběhne vánoční jarmark a v 17,30 hodin rozsvěcení vánočního stromu, 
program bude včas zveřejněn.

9. Závěr

Pan starosta poděkoval přítomným za účast a ukončil zasedání v 17:54 hod..

Ověřovatelé:

Jiří Říha, v. r. ….....................................................

Alena Oupická, v. r. ….....................................................

Starosta města
Jiří Guttenberg, v. r. ….......................................................
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